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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

 
Datum a místo konání: 

 
31. ledna 2023 ve Spomyšli, zasedací místnost v 1. patře obecního úřadu 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Ondřej Novák, Robert Ludwig, Kateřina Černá, Petr Horáček, 
Ivana Kumprichtová, Barbora Horáčková 

Nepřítomen, omluven:  
Nepřítomen, neomluven: - 
Ověřovatelé: Ivana Kumprichtová, Robert Ludwig 
Zapisovatel: 

 
Kateřina Černá  
 
 

 Téma / jednání – rozhodnutí 

1. Zahájení 

Starostka obce paní Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany a 
zahájila zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání je přítomno sedm 
zastupitelů ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelkou zápisu z dnešního ZZO 
byla navržena zastupitelka paní Kateřina Černá. 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitele pana Roberta Ludwiga a paní Ivanu 
Kumprichtovou.  
 
Starostka předložila doplňující bod programu zasedání zastupitelstva „Smlouva o termínovaném vkladu“. 
Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů doplňující bod k programu. 
 
Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva obce byl ověřen bez výhrad a vč. 
příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu Spomyšl. 
 
Starostka dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva včetně doplňujícího bodu „Smlouva o 
termínovaném vkladu“. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO včetně doplňujícího bodu „Smlouva o termínovaném vkladu“. 

 
 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Roberta Ludwiga a paní Ivanu Kumprichtovou. 
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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
Starostka obce: 
Konstatovala, že ze zápisu z minulého ZZO nevyplynuly žádné úkoly.  

 

ZO bere informaci na vědomí. 

 

3. Standardy dopravní obslužnosti 2023 

Starostka obce: 
Předložila opětovnou žádost od IDSK (Integrovaná doprava Středočeského kraje), ve které je požadováno 
opětovné projednání spolufinancování linky 466 ve výši 66 tisíc pro rok 2023 + částky 2 tisíce na 
spolufinancování linky U22. IDSK dále v dopise informuje, že v případě trvajícího negativního stanoviska 
spoluúčasti na financování, by došlo v souladu s principy Standardů dopravní obslužnosti k úpravě 
jízdního řádu linky 466 v obci tak, že počet párů spojů klesne pod úroveň definovanou jako standard – 
tzn., že by vybrané spoje nezajížděly do naší obce.  
 
Na základě tohoto byla IDSK zaslána žádost na průzkum vytíženosti spoje – linky 466. Výsledky 
přepravního průzkumu, který proběhl na začátku března obdržela obec 23.1.2023.  
 
Ke zrušení jsou navrženy 4 časová spojení linky 466. První spojení je navrženo ke zrušení v odpoledních 
hodinách ve směru Kralupy nad Vltavou – Mělník. Spoj jede ze zastávky Spomyšl v 12:24 a dále ve 
stejném směru je navržen ke zrušení spoj ze Spomyšle v 17:54 a 19:54. V opačném směru Mělník – 
Kralupy nad Vltavou je navržen ke zrušení spoj v 18:30.   
 
V případě zrušení spoje 466 ve 12:24 ze Spomyšle směr Mělník, je tento spoj vykryt s 20ti minutovou 
rezervou linkou 464, která jede ve směru Mělník ve 12:44 hod. Zájem o tento spoj vykazoval na výstupu i 
na nástupu v době průzkumu 0 hodnotu. V případě spojů v 17:54 a 19:54 hod. ve směru Kralupy nad 
Vltavou - Mělník byla dle statistiky v době průzkumu vytíženost na výstupu a na nástupu 0. V případě, 
zrušení spoje v 17:54 hod. jede pak ve směru na Mělník přímý spoj 620 a to v 18:52 hod. ze Spomyšle. V 
případě zrušení spoje v 19:54, není tento spoj nahrazen žádným jiným alternativním spojem.   
 
V případě zrušení spoje Mělník – Kralupy nad Vltavou s odjezdem ze Spomyšle v 18:30 hod, není tento 
spoj nahrazen žádným, jiným alternativním spojem. V době průzkumu vytíženost na výstupu a na 
nástupu tohoto spoje byla 0. 
 
Starostka navrhuje opětovnou žádost neodsouhlasit a zaslat toto stanovisko zasilateli IDSK. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 

Přijato usnesení: ZO neschvaluje připojení ke spolufinancování linky 466 ve výši 66 tisíc pro rok 2023 + 

částky 2 tisíce na spolufinancování linky U22. 
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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

4. Finanční prostředky pro poskytování dotací z rozpočtu obce Spomyšl 

Starostka obce: 
Předložila zastupitelstvu ke schválení návrh vyčlenit pro rok 2023 finanční částku ve výši 250 000,- Kč.  
z rozpočtu obce Spomyšl, jako poskytnutí podpory – dotace pro Spolky a zájmová sdružení působící na 
území obce Spomyšl.  

 

 

Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 

 

Přijato usnesení: ZO schvaluje vyčlenit finanční částku ve výši 250 000,- Kč z rozpočtu obce Spomyšl, jako 

poskytnutí podpory – dotace pro Spolky a zájmová sdružení působící na území obce Spomyšl. 

 
 
 

5. Rozpočtové opatření 2022 

Starostka obce: 
Předložila zastupitelstvu na vědomí rozpočtové opatření č. 11. Poslední rozpočtové opatření v roce 2022, 
schválené dne 30.12.2022. Konkrétně se jedná o navýšení příjmů daně od FÚ a navýšení příjmu za 
stočné.   
 

ZO bere informaci na vědomí. 

 

6. Smlouva o termínovaném vkladu 

Starostka obce: 
Předložila návrh na uzavření smlouvy o termínovaném vkladu vedeného u Komerční banky, a. s. (KB). K 
dnešnímu dni je na běžném účtu obce Spomyšl vedeného u KB částka 10 494 752,- Kč. V případě uzavření 
smlouvy o termínovaném vkladu navrhla převést z citovaného běžného účtu obce Spomyšl vedeného u 
KB na termínovaný vklad KB částku 5 milionů korun. Dle sdělení osobního bankéře komerční banky by se 
jednalo o vklad formou indexové sazby, která se odvíjí od výše 3M PRIBORU.   
 
Vklad by se úročil formou indexové sazby, která se odvíjí od výše 3M PRIBORU dle pravidel ČNB. 
Nabídka odchylky je navržena tak, že momentálně dle aktuální výše 3M PRIBORU vychází úroková sazba 
na 4,81 % p.a. Vklad je navrhován se splatností 3 měsíce s automatickým obnovením, tedy po 3 měsících 
dojde k přecenění sazby dle aktuální výše 3M PRIBORU. 
 
Starostka dala hlasovat o schválení uzavření smlouvy o Termínovaném vkladu vedeného u Komerční 
banky, a. s. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje uzavření smlouvy o termínovaném vkladu vedeném u Komerční banky a. s. 

a pověřuje starostku k uzavření předmětné smlouvy. 
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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

 
Starostka dala hlasovat o schválení výše finančních prostředků , které budou převedeny z běžného účtu 
obce Spomyšl na termínovaný vklad vedený u Komerční banky. Navrhovaná výše je 5 milionů korun. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje převedení finančních prostředků ve výši 5 000 000,- Kč z běžného účtu obce 

Spomyšl vedeného u Komerční banky a. s. na termínovaný vklad. 

 
 

7. Usnesení 
Starostka obce konstatovala, že jednotlivé body programu zasedání byly schváleny zastupiteli obce při 
jejich projednávání.  
 

8. Diskuse 

Pan …XY.. vznesl dotaz, kdy bude v rybníku voda.  Na ZZO, kterého se zúčastnil před rokem a půl bylo 
konstatováno, že byla provedena studie a hydrogeologický průzkum.  Starostka odpověděla, že aktuálně 
je celá situace týkající se rybníka v řešení a 14.2.2023 proběhne schůzka s hydrogeologem a 
projektantem.  Pan ..XY.. odpověděl, že na zasedání, kterého se zúčastnil před rokem a půl, měl pocit, že 
je to jinak a studie již proběhla. Paní Kumprichtová odpověděla, že dle zjištění by voda v rybníku byla, ale 
problém je s přelivovou hranou, která není dostačující a obec by nedostala dotaci, proto minulé 
zastupitelstvo nepokračovalo v dalších krocích. Pan ..XY… se dotázal, co tedy přesně vyplynulo 
z hydrogeologického průzkumu, a zda je tedy přítok dostatečný. Paní Kumprichtová odpověděla, že dle 
předchozích zjištění dostatečný není. Pan Horáček dodal, že v době, kdy průzkum probíhal, byl přítok 
měřený a byl by dostatečný. Ale dnes už by dostatečný asi nebyl. Pan ..XY.. řekl, že průzkum se dělá na 
deset let, a že tedy rok a půl je minimální doba, aby se něco změnilo, a zda se bude situace týkající 
se rybníka dále řešit. Pan místostarosta zopakoval, že v únoru proběhne další zjišťování za přítomnosti 
odborníků, a tedy bude více informací, jak dále postupovat. 
 
Paní …XY… se zeptala, kdy budeme ve Spomyšli mít žluté plastové popelnice na plasty u každého domu 
jako ve Vraňanech. Paní starostka vysvětlila, že je tato možnost v jednání, probíhá zjišťování možností 
včetně analýzy nákladů a možného financování.  
 
Paní ..XY… se dotázala, zda došel email s firmou na očištění portálu. Pan Ludwig odpověděl, že ano, a že 
firmu poptal a dosud neozvala. Paní Kumprichtová se dotázala, proč firma na opravu fasády neudělala 
pískování portálu, jak bylo sjednáno. Pan Ludwig sdělil, že to firma nedoporučila, očištění proběhlo 
chemicky. Částka za očištění byla odečtena z domluvené celkové smluvní ceny.  
 
 

9. Závěr 

 
Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila ZZO.  
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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

 Přílohy ZZO 

Prezenční listina  
Program ZZO  
 

Zkratky, vysvětlivky:  
ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
IDSK – Integrovaná doprava Středočeského kraje 
KB – Komerční banka, a. s.  
FÚ – finanční úřad 
 
 

 
 

 
Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 
 

 
Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 

 
 

Podpis zapisovatelky ……………………………………………….. 
 
 

Ve Spomyšli dne: 

 

31.1.2023 

 


